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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Történt-e hivatalos tiltakozás Szlovákia irányába Skultéty László testének és szelleméne k

ellopása kapcsán?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Skultéty László felvidéki születésű magyar honvéd kihantolása körül kialakult

botrány minden jóérzésű honfitársunkat mélyen megsértette. Mint ismeretes, a XVIII . és XIX.

században élt, hazáját számos háborúban hősiesen védő huszár Aradon eltemetett föld i

maradványait a román és a szlovák hatóságok közreműködésével — ám a magyar fél

tájékoztatása nélkül — exhumálták és a szlovák légier ő egyik gépével a mai Szlovákia

területére szállították, majd szül őfalujában szlovák nemzeti hősként újratemették. Elszomorító

egyébként, hogy a Hegyesmajtényban megtartott gyászszertartáson a Magyar Országgy ű lés

részéről egyedül magam vettem részt, de a felvidéki magyar pártok sem érezték fontosnak a

megjelenést.

Az ügy elképesztően gyalázatos . A szlovákoknak már nem elég, hogy elnyomják és

jogfosztottá teszik ma élő nemzettársainkat, nem elég, hogy a Nagyságos Fejedelem, II .

Rákóczi Ferenc hamvait a mai Magyarország területére száműznék, hanem történelmi



hőseinket is sorra próbálják kisajátítani, sőt már nem csak szellemét tekintve, hanem fizikai

értelemben is ellopni. És ehhez a régi jó kisantant-barátjuk, Románia minden segítséget me g

is ad.

A magyar fél első reakciója kellően határozott és egyértelmű volt, ezért

megnyugvással töltött el bennünket is. Miniszter úr és Répás Zsuzsanna helyettes államtitkár

asszony közleményükben felszólították a szlovákokat, hogy azonnal fejezzék be „ a

történelemhamisító, kegyelet- és jogsértő” magatartást. Arról azonban sajnos nem érkezett hír,

hogy a hangzatos, ám inkább csak a sajtónak és a közvéleménynek szánt nyilatkozaton túl

történt-e hivatalos lépés, tiltakozás a magyar diplomácia részér ő l.

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Történt-e a nyilatkozaton kívül bármilyen hivatalos lépés az ügyben? Sor került-e

jegyzékváltásra, a nagykövet bekéretésére, vagy más diplomáciai tiltakozásra ?

Amennyiben igen, akkor kérem, hogy részleteiben tájékoztasson erről! Amennyiben

nem, akkor miért nem ?

Hogyan kívánja a Kormány a jövőben megakadályozni, hogy szomszédaink ilye n

nyíltan tapossanak nemzeti büszkeségünkbe, és nemzeti nagyjainkat a sz ó

legszorosabb értelmében ellopják?

Bízva abban, hogy a jelzett probléma az Ön számára is fontos, várom válaszát !

Budapest, 2013 . július 3 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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